



CHAN BROTHERS
GROUP OF COMPANIES

曾兄弟国际旅游有限公司
Chan's World Leisurelink Travel Sdn Bhd

Registration No:198701000614(159279-X)

地址 A: Unit 40-2, Jalan Metro Pudu, Fraser Business Park
Off Jalan Yew, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia
电话 T: 603-2779 2818 WA: 6017-288 5288

网址 W: www.ChansWorld.com.my 电邮 E: tours@chansworld.com.my

8天6晚 美维长江三峡

重庆 / 宜昌 / 长江三峡 / 武隆 (LCN8VY)

行程亮点:

- ✓ 长江三峡豪华游轮 - 美维凯悦 2 楼阳台房
- ✓ 美维游轮是长江豪华邮轮的领航者，长江上第一个豪华邮轮运营国际品牌，开启了长江旅游现代化美维凯悦首航时间再 2020 年，邮轮吨位 1.7 万吨。长 149.99M*宽 21.8M，共 7 层，客房总数 260 间，载客人数 544 人（最大载客 690 人）。作为美维邮轮旗下最大最新的 5 星级邮轮。
- ✓ 【三峡大坝】是世界上最大水利工程

地道特色料理

- ✓ 川菜风味 ✓ 夷陵风味 ✓ 徐家雅苑 ✓ 船长欢迎酒会 ✓ 船长欢送晚宴 ✓ 重庆火锅

第一天 吉隆坡 - 重庆（机上便餐）

宿：重庆大世界君庭酒店或同级

集合于吉隆坡国际机场，搭乘客机前往重庆国际机场，抵达重庆后入住酒店休息。

第二天 重庆 - 宜昌（早餐/午餐/晚餐）

宿：美维凯悦超 5 星 2 楼阳台房

早餐后，前往网红打卡地李子坝轻轨穿楼平台，体验空中单轨列车穿越居民楼的奇景，在建筑物之间穿行而过的独特设计。之后前往磁器口古镇，古色古香的传统文化历史街区，是人文荟萃、风景优美、独有“一江两溪三山四街”地貌的旅游胜地。午餐后乘坐动车前往宜昌，晚餐后乘坐船方安排车辆前往茅坪港登船。

第三天 长江三峡（早餐/午餐/晚餐）

宿：美维凯悦超 5 星 2 楼阳台房

今天抵达并且上岸游览世界最大的水利工程三峡大坝（含电瓶车），三峡大坝始建于 1994 年，集防洪、发电、航运、水资源利用等为一体，是三峡水电站的主体工程、三峡大坝旅游区的核心景观、当今世界上最大的水利枢纽建筑之一，之后返回游轮。

**** 游船自费景点三峡人家 298RMB/人，三峡升船机 328RMB/人**

第四天 长江三峡（早餐/午餐/晚餐）

宿：美维凯悦超 5 星 2 楼阳台房

早餐后离船，上岸后游览巴东神龙溪，只此青绿，诗情画意，一个让人心生向往，承托人们对青绿的期待。对生活的热爱，寻找宁静与美好的热门旅行打卡之地。游船航行填过巫峡，巫峡又名大峡，以幽深秀丽著称。整个峡区奇峰突兀怪石嶙峋，峭壁屏列绵延不断，是三峡中最可观的一段。接着游览瞿塘峡，此美景两次出现在 10 元人民币的背后，长江犹如一条巨龙从瞿塘峡中穿过，峡谷两岸断崖壁立，高约百丈有余，峡谷宽约几百米，两岸高高的山峰挺立，犹如门户一般。

****游船自费景点白帝城 298RMB/人**

第五天 长江三峡（早餐/午餐/晚餐）

宿：美维凯悦超 5 星 2 楼阳台房

今天上岸继续游览号称“雪玉洞世界之最”的丰都雪玉洞，世界罕见的洁白如雪的溶洞“冰雪世界”，雪玉洞是质地极纯的碳酸盐岩，洞穴沉积环境封闭很好，洞顶厚度很大，因而溶解后的碳酸岩溶液杂质极少，因而生成的洞内景观 80%都“洁白如雪、质纯似玉”。

****游船自费景点丰都鬼城 298RMB/人**



CHAN BROTHERS
GROUP OF COMPANIES

曾兄弟国际旅游有限公司
Chan's World Leisurelink Travel Sdn Bhd

Registration No:198701000614(159279-X)

地址 A: Unit 40-2, Jalan Metro Pudu, Fraser Business Park
Off Jalan Yew, 55100 Kuala Lumpur. Malaysia
电话 T: 603-2779 2818 WA: 6017-288 5288

网址 W: www.ChansWorld.com.my 电邮 E: tours@chansworld.com.my

第六天 长江三峡 - 重庆 (早餐/午餐/晚餐)

宿: 重庆大世界君庭酒店或同级

早餐后下船后, 游览**三峡博物馆**, 这里展示重庆和三峡地区历史文化遗产与人类环境物证的公益性文化教育机构, 是弘扬和培育民族精神的重要文化基础设施。接着游览**重庆山城步道**, 是一条贯穿过去巴渝跟連結未来重庆的路, 沿江而建, 沿线有山城巷等历史文化遗产是重庆市山地建筑的袖珍博物馆继续前往**网红光环购物中心**,

第七天 重庆 (早餐/午餐/晚餐)

早餐后, 前往来重庆动物园必去的**重庆动物园熊猫馆**。接着游览**弹子石老街**这里是按照“一街两埠四院十景”的景观打造。随后前往**魁星楼**。这里相当直观地展现了重庆作为“山城”的独特地形地貌, 之后前往**解放纪念碑步行街**自由活动。接着游览**来福士朝天门广场**, 被称为“朝天扬帆”, 与朝天门广场连为一体, 犹如一艘大船。前往网红打卡地**洪崖洞赏夜景**, 夜晚时分洪崖洞古建筑群被灯光照亮, 华灯初上, 整个景区呈现出迷人的夜色。之后送往重启机场集合并搭乘返往吉隆坡国际机场的航班。

第八天 抵达吉隆坡

乘搭航班返回吉隆坡, 结束难忘的旅程。

备注: 行程若更改, 需受公司的条款与细则所约束。顾客尤其需注意以下事项: 在公司无法控制的情况下, 行程可能更改。指定城市的住宿需视客房供应情况而定。行程顺序可能更改。不同团体可能合并成一团。如行程结束后要求延期, 出发前以航空公司机票确定的回程日期为准所有酒店评级均以中国当地为准 酒店在未获得按中国国家规定的标准正式评级期间, 以【X星标准】标示酒店级别, 以供参考, 若中英文行程版本出现不符之处, 将以中文版本为依据。若有更改不被接受, 需遵守条款与细则中的退款规定。



CHAN BROTHERS
GROUP OF COMPANIES

曾兄弟国际旅游有限公司

Chan's World Leisurelink Travel Sdn Bhd

Registration No:198701000614(159279-X)

地址 A: Unit 40-2, Jalan Metro Pudu, Fraser Business Park
Off Jalan Yew, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia

电话 T: 603-2779 2818 WA: 6017-288 5288

网址 W: www.ChansWorld.com.my 电邮 E: tours@chansworld.com.my

8D6N VICTORIA YANGTZE RIVER

CHONGQING / YICHANG / YANGTZE RIVER / WULONG (LCN8VY)

Tour Highlight

- Yangtze River Three Gorges Luxury Cruise - **Victoria Sabrina, 2nd Floor Balcony Room**
- **Victoria Cruises** leads Yangtze luxury cruising as the first international brand, modernizing river tourism. The **Victoria Sabrina**, launched in 2020, is the fleet's largest 5-star ship. It spans 149.99m, 7 decks, 260 cabins, and accommodates up to 690 passengers.
- **The Three Gorges Dam** is the largest hydroelectric project in the world.

Specialty Meal

- ✓ Sichuan-style cuisine ✓ Yiling-style cuisine ✓ Xujia Ya Yuan ✓ Captain's Welcome Reception
- ✓ Captain's Farewell Dinner ✓ Chongqing Hot-Pot

Day 1 KUALA LUMPUR - CHONGQING (MOB)

H: Chongqing Grand World Hotel or SML

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for flight to Chongqing. Upon arrival, check in to the hotel and rest.

Day 2 CHONGQING - YICHANG (B/L/D)

H: Victoria Sabrina Cruise

After breakfast, transfer to **Liziba Light Rail**, an internet celebrity check-in spot. The train traveling between buildings offers a fascinating view. After that, visit **Ciqikou Ancient Town**, a traditional cultural and historical district full of old-world charm. Known for its picturesque scenery and the unique 'One River, Two Streams, Three Mountains, Four Streets' landscape, it is a popular tourist destination. After lunch, take a high-speed train to Yichang. After dinner, proceed to Maoping Port where you will board the ship.

Day 3 THREE GORGES YANGTZE RIVER (B/L/D)

H: Victoria Sabrina Cruise

Upon arrival today, embark on a shore excursion to visit the world's largest water conservancy project, the **Three Gorges Dam (including an electric cart ride)**. Construction of the dam began in 1994, integrating functions such as flood control, power generation, navigation, and water resource utilization. It is the main structure of the Three Gorges Hydroelectric Power Station, the central attraction of the Three Gorges Dam Scenic Area, and one of the largest water conservancy hubs in the world. Afterward, return to the cruise ship.

** Optional Tour

Three Gorges Village: 298 RMB/pax, Three Gorges Ship Lift: 328 RMB/pax

Day 4 THREE GORGES YANGTZE RIVER (B/L/D)

H: Victoria Sabrina Cruise

After breakfast, disembark to visit **Shennong Stream in Badong**, a serene and picturesque spot celebrated for its lush greenery and poetic charm. Continue sailing through **Wu Gorge**, known for its breathtaking peaks and cliffs, the most stunning section of the Three Gorges. Next, visit **Qutang Gorge**, famously featured on the 10-yuan banknote, where the Yangtze flows through towering cliffs like a majestic gateway.

** Optional Tour: Baidi City: 298 RMB/person

Day 5 THREE GORGES YANGTZE RIVER (B/L/D)

H: Victoria Sabrina Cruise

Today, go ashore to visit **Fengdu Snow Jade Cave**, renowned as the "world's most remarkable snow jade cave." This rare karst cave, resembling a pristine "ice and snow world," is composed of exceptionally pure carbonate rock. The cave's well-sealed environment and thick overhead layers minimize impurities, resulting in over 80% of its formations being as pure as jade and as white as snow.

** Optional Tour: Fengdu Ghost City: 298 RMB/person,



CHAN BROTHERS
GROUP OF COMPANIES

曾兄弟国际旅游有限公司

Chan's World Leisurelink Travel Sdn Bhd

Registration No:198701000614(159279-X)

地址 A: Unit 40-2, Jalan Metro Pudu, Fraser Business Park
Off Jalan Yew, 55100 Kuala Lumpur. Malaysia

电话 T: 603-2779 2818 WA: 6017-288 5288

网址 W: www.ChansWorld.com.my 电邮 E: tours@chansworld.com.my

Day 6 YANGTZE RIVER - CHONGQING (B/L/D)

H: Chongqing Grand World Hotel or SML

After breakfast, disembark to visit the **Three Gorges Museum** to explore Chongqing's history and culture. It serves as a key cultural infrastructure for promoting and nurturing the national spirit. Next, explore the **Chongqing Mountain City Trail**, a path that bridges the historic Bayu past with Chongqing's future. Next, continue to the **Chongqing The Ring Shopping Mall**.

Day 7 CHONGQING (B/L/D/ MOB)

After breakfast, head to the **Panda House Chongqing**, a must-visit when in Chongqing. Then, explore the **Danzishi Old Street**, designed with the theme of "One Street, Two Wharves, Four Courtyards, and Ten Scenic Spots." Next, head to **Kuixing Tower**, which vividly showcases Chongqing's unique "Mountain City" topography. Continue to Jiefangbei Pedestrian Street for free exploration. Afterward, enjoy some free time at the **Jiefang Monument Pedestrian Street**. Next, visit the **Raffles Square and Chaotianmen Square**, known as 'Sailing Towards the Sky,' which forms a part of the Chaotianmen area and resembles a large ship. Head to the popular tourist spot **Hongya Cave Ancient Building** to enjoy the night view. Then, transferred to Chongqing Airport.

Day 8 ARRIVED KUALA LUMPUR

Take the flight back to Kuala Lumpur.

Remarks: Revisions, if any, in itinerary are subject to the Company's Terms and Conditions. In particular, the Customer is requested to note the following: Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company's control. Accommodation in designated cities is subject to room availability. Sequence of itinerary may be subject to change. Different tour groups may be merged. Proposed changes, if any, that are not accepted will be subject to the refund provisions set out in the Terms and Conditions.